
Proposition nr. 6 avseende finansiering 

 

För att klubben inte ska behöva debitera ut någon extra avgift om eller när det är dags att 
finansiera nya bryggor för de som förr eller senare kommer att behövas ersättas vid 
Tattbybron. Eller om årsmötet vill att vi går vidare med planerna att rusta upp hamnen med 
nya pontonbryggor.  För det vill Styrelsen ha årsmötets mandat att ta ut inteckningar på 
Sandhamnskobbarna så att vi kan låna upp de medel som behövs för finansieringen. 

Tanken är att vi först låter göra en värdering av fastigheten och sedan gå till några banker 
och se vad vi kan få för villkor. Se det som att vi ser till att få ett ”lånelöfte” om eller när vi 
behöver pengar till investeringarna. 

Skulle det bli aktuellt att belåna Sandhamnskobbarna kommer frågan att tas upp på ett 
årsmöte, eller extra föreningsstämma. 

Styrelsen föreslår därför årsstämman att Styrelsen får mandat att ta ut inteckningar på 
Sandhamnkobbarna. 

 


